

ZOOM

H1

Handy Recorder

NEW

ultra lightweight

brilliant recording quality

build-in monitor speaker



Perfect for DSLR Cameras

The brand-new H1 Handy Recorder is our smallest recorder ever, but don't let yourself be fooled by its size! The H1 Handy Recorder has our renowned recording technology known from the H4n and the worldwide leading handy recorder, the Zoom H2, at an unbelievably affordable price. Like all Zoom recorders, the H1's in-built microphones are configured in a X/Y pattern for stunning stereo imaging. For the first time ever you can get high resolution 24bit/96kHz stereo-recordings with a pocket-sized recorder.

Der brandneue H1 ist unser kleinster Handy Recorder, aber lassen Sie sich nicht von den Maßen täuschen! Der H1 Handy Recorder besitzt die Aufnahmetechnologie aus dem mehrfach ausgezeichneten H4n und dem weltweit führenden Handy Recorder, dem Zoom H2. Wie beim großen Bruder dem H4n haben wir auch hier eine X/Y-Anordnung der Mikrofonkapseln für eine perfekte Stereoabbildung gewählt. Erstmals erhalten Sie so hochauflösende 24-Bit/96kHz Stereoaufnahmen von einem Recorder, der in jede noch so kleine Hosentasche passt, und das zu einem sagenhaft günstigen Preis!

With Auto Rec Level provides you with an automatic recording level adjustment avoiding recordings at low level. The timestamp function makes managing and editing a breeze by stamping date and time of its creation. Both, external audio-sources and microphones as well as headphones and amplifiers apply to the H1.

To increase recording-time you can easily switch from PCM to MP3 mode. Thanks to USB 2.0 quick data transfer is no problem.

Auf Wunsch lassen sich mit dem H1 zu geringe Aufnahmepegel mit der automatischen Pegelanpassung (Auto REC Level) vermeiden. Die Timestamp-Funktion sorgt wiederum dafür, dass der Benutzer im Dschungel der Audio-Dateien nie den Überblick verliert. Externe-Audioquellen und Mikrofone lassen sich ebenso anschließen, wie Kopfhörer und Verstärker. Um etwa die maximale Aufnahmedauer zu erhöhen, wechselt man einfach von der klassischen PCM-Aufnahme in den Speicherplatz sparenden MP3-Modus. Dank USB 2.0 ist auch der schnelle Datenaustausch mit dem PC kein Problem.



ZOOM

H1

Handy Recorder

NEW

ultra lightweight

brilliant recording quality

build-in monitor speaker



No matter if you want to record a concert, your band in a rehearsal room, seminars or interviews, the H1 provides you with crystal-clear sound.

Egal ob Sie Konzertschnitte, Übungsraumaufnahmen, Seminare oder ein Interview aufnehmen wollen, der H1 liefert professionelle kristallklare Aufnahmen.

Combining powerful recording capabilities with elegance and simplicity, the H1 Handy Recorder is our most affordable recorder ever!

Der H1 Handy Recorder kombiniert leistungsstarke Aufnahmefähigkeiten mit Eleganz und Einfachheit und das zu einem unschlagbar, konkurrenzlos günstigen Preis!

FEATURES

- Built-in Stereo Mic: Omnidirectional condenser microphone
- Real X-Y mic arrangement
- 24-Bit/96kHz Linear PCM for optimal results
- MP3 mode for extended recording time
- Built-in monitor speaker
- External 1/8" stereo phone jack input for line signal and plug-in powered mic
- Auto recording level adjustment, 100 step manual recording level adjustment, Lo-cut filter for every recording environment
- Timestamp, Track mark function for ease of reference
- A/D and D/A conversion: 32bit, 128 times oversampling
- Signal processing: 32bit
- Recording media: micro SD memory card/ micro
- SDHC memory card (up to 32GB)
- Output: 1/8" stereo phone jacky
- Maximum Sound Pressure Level: 120dB SPL
- 10 hours of continuous recording
- Display: 127 segment custom LCD (with backlight)
- Included Accessories: AA battery, micro sd card (2 gb)
- USB 2.0 interface allows fast transfer
- Dimensions: 44(W) x 136(D) x 31(H)mm vWeight: 60g (without batteries)

